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�ettió Je rAjun'amen'
A 1 'hora acostumada, celebrà J

abans d'ahir sessió ordinària de s�

g()na convocatòria la nostra Corpo
ració municipal.
La campaneta presidencial, en

mans del seu propietari senyor

:Martí i Baiges, obre la sessió. Ocu

pen els respectius escons, els regi-

I dors senyors Virgili: Gatell, Banús,
Bieto, Cavaller, MIquel, Balsells,
Clariana, Cabrer, Moaner, Jorda
Jordana (J.), Tortajada, Clivillé,
na (R.), Borràs, Andreu, Magri
nyà, Vilalta, Odena, Camps, Cai

xers i Mercader.
El senyor Banús - demòcrata

fuma caliquenyo i amb les espirals
del fum li vénen les idees que més

lard explanarà en forma de dis

curs. El senyor Miquel - com de

costum - pren notes que després
sortiran ressenyadesen to de broma
a les planes impecables del volgut
-encara-confrare.
La premsa, ocupa el nou lloc din

tre el-diem-ne-hemicicle, le qual
cosa-és d'agrair al Consistori i par
ticularment al regidor senyor An
dreu, qui va vetllar per la comodi
tat de la classe.
Sense discussió és aprovada l'ac

ta de la sessió anterior,
Els Butlletins Oficials rebuts úl

timament no porten res d'interès
per la Corporació.
Passa a la Comissió de Govern,

una instància del guàrdia urbà Ra
món Sànchez Sabaté demanant se

li concedeixi la jubilaeió.
A la Comissió d 'Hisenda, una

instància del senyor Ramón Bala
guer Ribas, Arrendatari de la Bàs
cula pública del Passeig de Sunyer
demanant se li indemnitzi els per
judicis soferts durant el temps que
estava en mal estat 1 'esmentada
bàscula.
Després d 'unes observacions del

senyor Borràs, que aclareix la pre
sidència, s 'aprova un dictamen de
la Comissió d 'Hisenda proposant
s'encarregui al Recaudador interí
de Contribucions d'aquesta zona el
cobrament dels rebuts de Guarde
ria rural i Societats recreatives,
Dictamen de la Comissió d'Assis

t' .

e�cIa Social proposant de confer-
�Itat a la petició feta pel Cos Mè
dic Municipal es concedeixi -una
distinció honorífica al Dr. Roig Hu
guet i que aquesta sigui la de Di
r��or honorari de 1 'Hospital Mu
nICIpal. Es aprovat.

Dictamen de la Comissió de Go
vern presentant la contestació a la
reclamació feta per uns comissio

nistes, pel fet que alguns em

pleats municipals es dediquen a les
dites operaeions en les hores lliu
res. La contesta és que no se'ls pot
privar, mentre ho facin en hores

que no siguin d'oficina i paguin la
matrícula eorresponent. Després
d'una intervenció del senyor An
dreu, en el sentit que ell creu que
hi ha una llei que priva els fun
cionaris municipals que es dediquin
a les operacions que alludeix el dic

tamen, encara que paguin matrícu
la, la qual intervenció és contestada
pd senyor Gatell, s 'aprova el dic
tamen.

Dictamen de la Comissió de Mer
cats sobre regulació de la vénda
d'aviram.
Aquest dictamen que en una ses

sió anterior ja fou objecte de llar

ga i pintoresca discussió, ara es

presenta reformat en el sentit que
es pugui vendre aviram a la Plaça
de la República tots els dies excep
te el dilluns, i pet tothom, mentre
la venda es faci ailloc destinat i no
en mig de les verduleres.
Nou i curiós debat; els senyors

Magrinyà i Bieto sostenen un cos a

cos que dura llarga estona; tornen
a sortir al Consistori els pebrots,
els ensiams i tota classe de verdu
res.

El senyor Magrinyà sosté que
amb la fórmula que proposa el dic

tamen, €s perjudiquen els maso

vers i demana que es respectiu els
seus drets. Presenta una esmena en

el sentit que junt amb les verdures,
és a dir, fora del lloe destinat a l'a

viram, es permeti vendre als maso

vers i hortolans, exclusivament 1 'a
viram que aquests crien.
El senyor Bieto s 'hi oposa, per

tali com fóra cosa difícil poguer
controlar quins són els masovers

autèntics i quins els d'ocasió. Diu

que quan ell es va encarregar de la

Comissió de Mercats, allò de la ven

da era un piüpurri i ara que està
ben organitzat i cada cosa al seu

lloc, li doldria sentar nous preee
dents. Rebutja 1 'esmena del senyor
Magrinyà.
Aquest insisteix i demana que es

passi a votació la seva esmena. Per
16 vots i el de l'alcalde, que vota

amb la majoria, contra 6 dels re

gionalistes, queda rebutjada l 'es- I
I
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peeial d 'Eixampla per tal d'estu
diar la manera de portar a terme
(11 Pla d'eixampla de la ciutat, o

brint-se amb aquesta proposta l'ex
pe.Lent oportú.
Cases Consitorials (Provisionals),

8 d'vctubre de 1931."
El seu firmant Ia defensa.
El senyor Caixers diu que ha es

coltat la lectura de la proposició
del senyor Cabrer, amb viva satis
facció i que aquella li recorda els
moments de treball i de fadiga pas
sats al costat seu. Celebra que el
senyor Cabrer 1 'hagi presentada í

que no la considera prematura;
creu convenient el nomenament de
la Comissió especial d 'Exampli.
El senyor Banús diu que l'Ajun

tament l'ha d'acollir amb simpatia
i que ell proposaria que passés a la
Comissió de Foment, perquè aques

ta, d'acord amb l'Alcaldia, nome

nés la dita Comissió.
El senyor Gatell també està d'a

cord amb la proposició del senyor
Cabrer sobre el pla topogràfic.
El senyor Cabrer contesta al se

nyor Banús; diu que si les lleis

municipals no diguessin que la CG
missió s 'ha de nomenar per l'A

juntament, que Ia proposició ja no

1 'hauria portada allí. No porta, pe
rò, cap pressa perquè es nomeni
avui.
El senyor Caixers diu que en lloc

de passar la proposició a Foment,
que el nomenament de la Comissió
el faci l'Alcaldia d'acord amb els

caps de minoria.

Malgrat 1 'ullet que li fan els seus

companys, el senyor Banús, amb a

quella rialleta que el fa tan sim
pàtic, contesta a 1 'amic Caixers i
torna a insistir i per fi s'acorda que
la Comissió de Foment cridarà els

caps de minoria i junt amb l'Alcal
dia, faran el nomenament de la Co
m'i§Sió d 'Exampli.
El senyor Cavaller demana que

la Comissió de Foment s 'ampliï
amb un vocal més.
El senyor Banús creu que s 'han

de tenir en compte els motius del
senyor Cavaller per a formular la
seva demanda i que aquest vocal

sigui el senyor Gatell.
Al senyor Odena, membre de la

Comissió de Foment li extranya
que hagi vingut al Consistori la pe
tició del senyor Cavaller, sense do
nar-ne compte a la Comissió. Diu
que si obeeix a raons de caràcter

polític, que no hi té res a dir; però
que si això vol significar que l'ac-

(Comtinruu a Ia pà{J'Í{n(l 5.a)

Diari porfanheu Je r�squerra DepuLhrana Je [afalunya a les romarques farratjonines

mena i per tant aprovat el dicta
men tal com està presentat.
Altre dictamen de la mateixa Co

missió proposant quedi sense efecte
el concurs anunciat per a la pro
visió de la plaça. de Veterinari Ins
pector de Mercats i que aquesta i
la d'Inspector d'Higiene pecuària
siguin proveïdes provisionalment.
Aprovat.
Dictamen de la Comissió de Fo

ment proposant 1 'expropiaeió de
les finques núm. 24 del Raval de
Robuster i 4 del carrer del Batan
per a completar el projecte d'ur
banització d 'aquell carrer. Apro
vat.

Altre dictamen de lamateixa Co
missió fixant les condicions mitjan
çant les quals podran construir-se

guals en finques de carrers que tin
guin més de sis metres d'amplada.
Aprovat.
Comptes. Aprovats.
Després del despatx ordinari, el

Secretari dóna lectura a la següent
proposició del regidor senyor Ca
brer:

"Senyor,:
La realització del Pla topogràfic

de la nostra ciutat havia estat un
ideal sentit per tots els Ajunta
ments, la qual cosa ve eorraborada
per les diferents quantitats que a

aquest fi havien estat esmerçades;
i encara que no hagués arribat mai
a ésser un fet, sortosament per a

Reus, ara tardarem ben poc a pos
seir-lo, i amb ell la possibilitat prin
cipal de poguer anar ràpidament a
la confecció i realització del pla
d'eixampla, 1 'execució del qual, de.
més de reportar aventatges econò

miques de gran vàlua, permeteria
resoldre d 'una vegada el problema
de l 'urbanització dels barris forans
i posaria al'abast de l'Ajuntament
un dels més pràctics mitjans per a

arribar a convertir en realitat 1 'ih
deal del Reus més gran que tots

nosaltres freturem.
I és parer del sotasignant que tan

prompte com estigui acabat el plà
topogràfic deu anar-se urgentment
a la eonfecció i realització del d 'er

xampla de la ciutat, amb el seu cor

responent pressupost extraordina
ri; però com que perquè això sigui
possible caldrà que l'Ajuntament
es resigni a seguir una tramitació
que, per massa llarga, resulta enut
josa, cal que ja des d'ara es comen

cin les gestions necessàries i és per
això que sotmet a la vostra consi
deraeió la següent proposta:

Q1�C es nomeni una Comissió es-
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